



رَجُل دُنْيَا

ROUND TRAVEL



من نحن

تأسست شركة «راوند ترافل» في عام 2018، ونحن نعتبر من الشركات الرائدة في تقديم حلول سياحية مبتكرة تلبي احتياجات المسافرين في جميع أنحاء العالم. مع خبرة طويلة في مجال السياحة، نحن متفردون في تقديم تجارب سياحية استثنائية تجمع بين الراحة، والأمان، والرفاهية.

نحن نعمل جاهدين على تنظيم أفضل البرامج السياحية الداخلية والخارجية، مع الحرص على توفير خدمات شاملة بدءاً من حجوزات الفنادق الفاخرة وحتى الجولات السياحية المميزة. نركز في «راوند ترافل» على تلبية رغبات عملائنا وتجاوز توقعاتهم من خلال تقديم تجربة فريدة من نوعها في كل رحلة.

فريقنا المتميّز من المتخصصين يسعى جاهداً لتوفير أعلى مستويات الخدمة، لضمان راحة عملائنا في كل خطوة على مدار رحلتهم. نسعى أيضاً إلى تطوير تجارب سياحية مبتكرة وداعمة، تدعم رغبات العملاء وتتوفر لهم لحظات لا تنسى.

«راوند ترافل» هي الوجهة المثالية لكل من يبحث عن رحلة سياحية مميزة، حيث تبدأ تجربتك المذهلة من اللحظة الأولى.

About Us

Founded in 2018, «Round Travel» is one of the leading companies offering innovative travel solutions that cater to travelers' needs worldwide.

With extensive experience in the tourism sector, we stand out by delivering exceptional travel experiences that combine comfort, security, and luxury.

We are committed to organizing the best domestic and international travel programs, providing comprehensive services ranging from luxury hotel bookings to exclusive tours.

At «Round Travel», we focus on meeting our clients' desires and exceeding their expectations by offering a one-of-a-kind experience on every journey.

Our dedicated team of professionals strives to provide the highest level of service to ensure our clients' comfort every step of the way throughout their trip.

We also aim to develop innovative and supportive travel experiences that cater to our clients' desires and create unforgettable moments for them.

«Round Travel» is the ideal destination for those looking for a remarkable travel experience, where your amazing journey begins from the very first moment.





في «راوند ترافل»، نهدف إلى تقديم تجارب سياحية استثنائية تحقق أعلى مستويات الراحة والأمان لعملائنا، مع مراعاة كافة التفاصيل التي تجعل من كل رحلة تجربة لا تنسى.

نحن ملتزمون بالابتكار المستمر، مما يتيح لنا تقديم برامج سياحية فريدة تلبي احتياجات جميع المسافرين.

لتكون «راوند ترافل» هي الوجهة الأولى للمسافرين الباحثين عن الجودة، الراحة، والتجربة الفريدة.

Our Goals

At «Round Travel», we aim to provide exceptional travel experiences that achieve the highest levels of comfort and safety for our clients, while paying attention to every detail that makes each journey unforgettable.

We are committed to continuous innovation, allowing us to offer unique travel programs that meet the needs of all travelers.

Our goal is for «Round Travel» to be the first choice for travelers seeking quality, comfort, and a unique experience.



سعي في «راوند ترافل» لأن نكون رواد صناعة السياحة، من خلال تقديم تجارب سفر استثنائية ومتقدمة تلبى طموحات المسافرين حول العالم. نهدف لأن نكون الخيار الأول للمسافرين الباحثين عن تجربة فريدة تجمع بين الراحة والجودة، وأن نساهم في تعزيز مفهوم السياحة المستدامة والمسؤولية الاجتماعية.

Our Vision

At «Round Travel», we strive to be pioneers in the travel industry by providing exceptional and innovative travel experiences that meet the aspirations of travelers worldwide.

Our goal is to be the first choice for travelers seeking a unique experience that combines comfort and quality, while contributing to the promotion of sustainable tourism and social responsibility.





رسالتنا في «راوند ترافل» هي تقديم خدمات سياحية عالية الجودة تضمن راحة وسلامة عملائنا، من خلال توفير برنامج سياحية مبتكرة تلبي احتياجات الجميع. نلتزم بتقديم تجربة سفر استثنائية، مع التركيز على التميز في خدمة العملاء والاستدامة البيئية، لكون الخيار الأفضل لكل مسافر.

Our Goals

Our mission at «**Round Travel**» is to provide high-quality travel services that ensure the comfort and safety of our clients by offering innovative travel programs that meet everyone's needs. We are committed to delivering an exceptional travel experience, with a focus on excellence in customer service and environmental sustainability, making us the ideal choice for every traveler.



في «راوند ترافل»، نقدم مجموعة شاملة من الخدمات السياحية التي تهدف إلى تلبية احتياجات جميع المسافرين وتوفير تجارب استثنائية لا تُنسى. تشمل خدماتنا:

السياحة الداخلية:

نقدم لك أفضل العروض لاكتشاف الأماكن السياحية المحلية، مع تنظيم رحلات ترفيهية وثقافية تعكس جمال وطنك.



Our Services

At «Round Travel», we offer a comprehensive range of travel services aimed at meeting the needs of all travelers and providing unforgettable exceptional experiences. Our services include:

Domestic Tourism:

We offer the best deals to explore local tourist destinations, organizing both recreational and cultural trips that reflect the beauty of your own country.



السياحة الخارجية:

نقدم لك برامج سفر متنوعة إلى أشهر الوجهات العالمية، مع ترتيب كافة التفاصيل من حجوزات الفنادق إلى الجولات السياحية الخاصة.

International Tourism:

We provide diverse travel programs to the most popular global destinations, taking care of all details from hotel bookings to personalized sightseeing tours.



الرحلات الدينية:

نعتني بتقديم خدمات متميزة للمعتمرين والحجاج، مع توفير كل سبل الراحة والأمان لضمان تجربة دينية هادئة وعطرفة.

Religious Trips:

We offer exceptional services for pilgrims and Umrah travelers, ensuring comfort and safety for a peaceful and fulfilling spiritual journey.



الخطيب المخصص للرحلات

نعمل على تصميم رحلات سياحية مخصصة وفقاً لاحتياجاتك الخاصة، سواء كانت للاسترخاء أو المغامرة أو اكتشاف الثقافات.

International Tourism:

We provide diverse travel programs to the most popular global destinations, taking care of all details from hotel bookings to personalized sightseeing tours.



استشارات سياحية متكاملة:

قدم لك استشارات سياحية شاملة تساعدك في اختيار أفضل وجهات السفر بناءً على اهتماماتك وميزانيتك.

Comprehensive Travel Consultation:

We offer expert travel consultations to help you choose the best destinations based on your interests and budget.



خدمات النقل الخاصة:

نوفر لك خدمات النقل الفاخرة مع سيارات مريحة وفريق من السائقين المحترفين لضمان تنقلات سلسة وآمنة.

نحن في «راوند ترافل» نضع راحتكم في أولوياتنا، ونسعى دائمًا لتقديم خدمة تضمن لك رحلة لا تنسى، حيث تبدأ مغامرتكم من اللحظة الأولى.

Private Transportation Services:

We provide luxurious transportation services with comfortable vehicles and professional drivers, ensuring smooth and safe transfers.

At «Round Travel», your comfort is our priority, and we always strive to provide a service that guarantees you an unforgettable journey, with your adventure beginning from the very first moment.



Why Choose Us

At «Round Travel», we don't just offer travel packages, we provide you with exceptional experiences carefully crafted to meet your every desire. Here's why we are the best choice:



03

خدمة متميزة

فريقنا المتخصص يسعى دائمًا لتقديم أعلى مستويات الخدمة، مع التركيز على راحة العميل و توفير تجربة سياحية لا مثيل لها.

Outstanding Service:

Our specialized team is always dedicated to delivering the highest level of service, focusing on your comfort and providing an unparalleled travel experience.

02

ابتكار وتنوع:

نقدم مجموعة متنوعة من البرامج السياحية المبتكرة التي تناسب جميع الأذواق، سواء كنت تبحث عن الاسترخاء أو المغامرة.

Innovation and Variety:

We offer a diverse range of innovative travel programs that cater to all tastes, whether you're looking for relaxation or adventure.

لماذا تختارنا؟

في «راوند ترافل»، نحن لا نقدم مجرد رحلات سياحية، بل نقدم لك تجارب استثنائية مصممة خصيصًا لتلبية كل رغباتك. إليك لماذا نحن الخيار الأفضل:

01

تجربة فريدة و شاملة:

نحن نعتني بكل تفاصيل رحلتك من البداية وحتى النهاية، لضمان تجربة سفر مريحة وممتعة.

Unique and Comprehensive Experience:

We take care of every detail of your trip from start to finish, ensuring a comfortable and enjoyable travel experience.

06

سياحة مستدامة:

نعمل على تقديم خدمات سياحية تدعم البيئة والمجتمعات المحلية، لضمان استدامة السياحة وتقديم تأثير إيجابي على العالم من حولنا.

Sustainable Tourism:

We focus on offering travel services that support the environment and local communities, ensuring the sustainability of tourism and leaving a positive impact on the world around us.

05

التزام بالجودة:

نحن ملتزمون بتقديم أعلى معايير الجودة في كافة جوانب الخدمة، مما يجعلنا الخيار الأول للمسافرين الذين يسعون للتفوق في كل تفاصيل رحلاتهم.

Commitment to Quality:

We are committed to providing the highest standards of quality in all aspects of service, making us the first choice for travelers seeking excellence in every detail of their trips.

04

أمان وراحة:

نولي أولوية كبيرة لسلامتك وراحةك خلال الرحلة، مع تقديم خدمات مريحة وآمنة تضمن لك راحة البال.

Safety and Comfort:

We prioritize your safety and comfort throughout the journey, offering comfortable and secure services that ensure peace of mind.

Choosing «Round Travel» means choosing an unforgettable journey filled with beautiful memories and exceptional services that take you to new heights of excellence.

اختيار «راوند ترافل» يعني اختيار رحلة لا تنسى مليئة بالذكريات الجميلة والخدمات المتميزة التي تأخذك إلى آفاق جديدة من التميز.





thank you
شكراً